Visa & Emaar (Dubai Mall) | Partnership - Terms & Conditions

General Terms & Conditions:

Emaar Malls (Dubai Mall) Terms and Conditions applies.

- The Spend, Spin and Win with Visa activation is subject to change without notice.
- The Spend, Spin and Win with Visa activation Terms and Conditions is applicable to individual participants only (not groups).
- Dubai Mall reserves the right to modify or discontinue the activation without notice.
- Dubai Mall will not be responsible for any technical failures/interruptions, internet accessibility problems, or other errors of any kind that may affect your experience at the activations.
- The campaign shall be considered void if prohibited by law or upon directions from the governmental or administrative authorities.
- The Spend, Spin and Win with Visa activation Terms and Conditions can be found on the TheDubaiMall.com website.
- Dubai Mall shall be sole deciding authority in the event of any ambiguity or dispute regarding this campaign and the same shall be binding upon you
- This campaign and the procedures associated with it shall be subject to UAE Federal Laws and the law of the Emirate of Dubai. Any dispute shall be referred to the Dubai Courts (excluding DIFC courts).

Terms and Conditions – Spin the wheel to win:

- The Spend, Spin and Win with Visa activation runs from 10 July until 7 October 2023 every day from 12 pm to 10 pm (during the "Promotion Period").
- Participants must spend a minimum of AED 500 (Eligible Purchase) across any store in Dubai Mall between 10 July 2023 – 7 October 2023 to enter the Spend, Spin and Win with Visa activation.
- Guests are only eligible to play the spin game on the date of purchase reflecting on the receipts and pay slips. E.g., If they spent AED 600 on 8 July 2023 – they get a chance to spin on the same day. It cannot be carried forward.
- Each time a participant makes a purchase at Dubai Mall from any retailer during the promotion period, they must validate the receipt(s) at the activation stand (with an "Eligible Purchase"), located on the first floor near Dubai Aquarium.
- Only participants who have made an "Eligible Purchase" during the promotion period will be eligible to participate in the activation.
- Only receipts that are dated between 10 July 2023 and 7 October 2023 will be accepted.
- Participants must present one receipt or multiple receipts that accumulate to a minimum of AED 500, to spin the
 wheel. The same receipts cannot be validated more than once.
- For all purchases made between 10.01 pm to midnight on a particular day the receipts will be eligible to spin the wheel on the following day. e.g., if the receipts indicate that the purchase was made at 11 pm on 15 July 2023 the shopper can avail their chance to spin the wheel on 16 July throughout the activation timings
- Only once chance to spin can be availed in a day.

Eligibility:

- This promotion is open to participants aged 21 years and above only.
- Employees of Emaar and their immediate family members, suppliers, agents, and anyone professionally associated with this campaign and prizes are not allowed to participate in the campaign.
- Employees and tenants in Dubai Mall shall not participate in campaign; this extends to include all immediate family members of those employees

The Spend, Spin and Win with Visa" Prizes:

Eligible participants have a chance to win one of the following prizes

- 1. The prizes will be given away during the Promotion Period of 10 July to 7 October 2023 for the following-
 - Reel Cinemas tickets
 - Dubai Aquarium & Underwater Zoo Tickets
 - Dubai Ice Rink Passes
 - KidZania Pass (Parent + Child)
 - Play Dubai Pass
 - At The Top Passes

- Sky Views Observatory Passes
- Address Fountain Views (1 night stay with breakfast for two)
- Address Fountain Views Spa Passes for two
- Coca Cola Arena concert tickets
- The Prize cannot be exchanged for cash. 2.
- The last day to be entered into the activation will be 7 October 2023, 9.59 pm Gulf Standard Time (GST).

Emaar Entertainment Terms and Conditions:

All tickets issued for Reel Cinemas, Dubai Aquarium and Underwater Zoo, KidZania, Dubai Ice Rink, At The Top, Play DXB, and Sky Views Observatory are open tickets with a six-month validity period from date of issuance. Redeemable any day of the week.

Emaar Hospitality Terms and Conditions:

- Stay vouchers at the Address Fountain Views.
- Voucher is for 1 night and inclusive of breakfast for two.
- Voucher is subject to availability at the time of booking.
- Voucher is valid for 6 months.
- Spa Vouchers for Address Fountain Views
- One Voucher for two adults with a 60-minute Spa Treatment at Address Fountain Views.
- Bookings in advance, included with the SPA facilities (steam, sauna, etc...).
- Preferred time and date of booking are subject to availability.
- Voucher is valid for 6 months.

الشروط والأحكام العامة:

- خاضعة لشروط وأحكام "إعمار مولز" (دبي مول).
- "حملة: أنفق، دوّر واربح مع Visa" عرضة للتغيير دون أي إشعار مسبق. تنطبق شروط وأحكام فترة صلاحية "حملة: أنفق، دوّر واربح مع Visa" على المشاركين من الأفراد فقط (وليس
 - يحتفظ "دبي مول" بالحق في تعديل أو إيقاف فترة صلاحية العرض دون أي إشعار مسبق.
- ... لا تقع على عاتق "دبي مول" مسؤولية أي أعطال/انقطاعات فنية، أو مشاكل في الوصول إلى الإنترنت، أو غيرها من الأخطاء - مهماً كانت - التي قد تؤثر على مستوى تجربتك خلال فترة صلاحية العرض.
 - تعتبر الحملة لاغية وبحظرها القانون وفقاً لتوجيهات الهيئات الحكومية أو الإدارية.
- بإمكانك الاطلاع على فترة صلاحية شروط وأحكام "حملة: أنفق، دوّر واربح مع Visa" بزيارة الموقع الالكتروني: .TheDubaiMall.com
 - يعود لـ "دبي مول" القرار الوحيد والمطلق عند وجود أي التباس أو نشوب نزاع يتعلق بهذه الحملة، ويكون هذا الأمر
- يخضع هذا العرض، والإجراءات المرتبطة به، للقوانين الاتحادية الخاصة بدولة الإمارات العربية المتحدة، وقانون إمارة دبي. لذا، يجب إحالة أي نزاع إلى "محاكم دبي" (باستثناء محاكم "مركز دبي المالي العالمي").

الشروط والأحكام - دوّر العجلة واربح:

- أنفق، دوّر واربح مع Visa" تبدأ من 10 يوليو حتى 7 أكتوبر 2023، يومياً من الساعة 12 ظهراً حتى الـ 10 مساءً (خلال "فترة العرض").
- يجب أن ينفق المشاركون ما لا يقل عن 500 درهم (عملية الشراء المؤهلة) في أي متجر داخل "دبي مول" خلال الفترة ما
 بين 10يوليو 7 أكتوبر 2023، كي يتمكنوا من الدخول في "حملة: أنفق، دوّر واربح مع Visa".
 - العملاء مؤهلون لتدوير العجلة فقط في تاريخ الشراء المطبوع على الإيصالات. فمثلاً، إن أنفقوا 600درهم في 8يوليو
 2023فسيحصلون على فرصة لتدوير العجلة في نفس اليوم ولا يمكن ترحيلها إلى أي يوم آخر.
- يجب على المشارك التحقق من صحة الإيصال (الإيصالات) عند منصة التفعيل (مع التحقق من عملية "الشراء المؤهلة")، الموجودة في الطابق الأول بالقرب من "دبي أكواريوم"، وذلك في كل مرة يقوم فيها بعملية شراء داخل "دبي مول" من أي بائع تجزئة خلال فترة العرض.
 - - لن تُقبل سوى الإيصالات المؤرخة خلال الفترة ما بين 10 يوليو حتى 7 أكتوبر 2023.
- يجب على المشاركين تقديم إيصال أو أكثر بحيث يكون إجمالي قيمتها 500 درهم كحد أدنى كي يتمكنوا من تدوير العجلة.
 لا يمكن المشاركة بالإيصال سوى مرة واحدة.
- بالنسبة لجميع المشتريات التي تتم بين الساعة 10:01مساءً حتى منتصف الليل في يوم معين ستكون إيصالاتها مؤهلة لتدوير العجلة في اليوم التالي. على سبيل المثال، إن كانت الإيصالات تشير إلى أن عملية الشراء تمت في الساعة 11مساءً يوم 15يوليو 2023، فيمكن للمتسوق الاستفادة من فرصة تدوير العجلة في 16يوليو خلال الوقت المخصص لهذا.
 - بامكانك تدوير العجلة لمرة واحدة فقط باليوم.

الشروط المؤهلة:

- هذا العرض متاح أمام المشاركين الذين تبلغ أعمارهم 21 عاماً، وأكبر فقط.
- لا يُسمح بالمشاركة في هذه الحملة لموظفي "إعمار"، وأفراد عائلاتهم المباشرين، والموردين، والوكلاء، وأي شخص مرتبط بهذه الحملة وبعملية السحب على الجوائز.
 - لا يُسمح لموظفي المتاجر في "دبي مول" المشاركة في هذه الحملة، وهذا يشمل جميع أفراد العائلة المباشرين لهؤلاء الموظفين.

جوائز "حملة: أنفق، دوّر واربح مع Visa":

سيحصل المشاركون المؤهلون على فرصة الفوز بإحدى الجوائز التالية:

- 1. سيتم توزيع الجوائز خلال فترة العرض ما بين يوليو 10حتى 7 أكتوبر 2023 وهي كما يلي:
 - تذاكر "ريل سينماز"
 - تذاكر "دبي أكواريوم وحديقة الحيوانات المائية"
 - تذاكر "حلبة دبي للتزلج"
 - تذاكر "كيدزانيا" (الوالدين + الطفل)
 - تذاکر Play DXB
 - تذاكر "قمة البرج، برج خليفة"
 - تذاکر مرصد "سکای فیوز"
 - العنوان فاونتن فيوز (إقامة ليلة واحدة مع فطور لشخصين)
 - تذاكر سبا العنوان فاونتن فيوز لشخصين
 - تذاکر حفل Coca Cola Arena
 - لا يمكن استبدال الجائزة بقيمتها نقداً.

3. آخر يوم للمشاركة في هذا العرض هو 7 أكتوبر 2023، الساعة 9:59 مساءً بتوقيت الخليج الرسمي (GST).

شروط وأحكام "إعمار للترفيه":

جميع التذاكر الصادرة لدخول "ريل سينماز"، "ديي أكواريوم وحديقة الحيوانات المائية"، "كيدزانيا"، "حلبة دبي للتزلج"، "PlayDXB" و "قمة البرج" و"سكاي فيوز" هي تذاكر مفتوحة وصالحة لمدة ستة أشهر من تاريخ إصدارها. ويمكن الاستفادة منها في أي يوم من أيام الأسبوع.

شروط وأحكام "إعمار للضيافة":

- 1. قسائم إقامة بغرفة ديلوكس في "العنوان فاونتن فيوز".
- قسيمة إقامة لليلة واحدة تتضمن وجبة الإفطار لشخصين.
 - وفقاً لمدى التوافر عند الحجز.
 - القسيمة صالحة لمدة 6 أشهر.
 - 2. قسائم الدخول للسبا في "العنوان فاونتن فيوز".
- قسيمة واحدة لشخصين بالغين بجلسة لمدة 60 دقيقة في سبا "العنوان فاونتن فيوز".
 - يتوجب الحجز المسبق في جميع مرافق السبا (البخار، الساونا،).
 - الوقت والتاريخ المفضلان للحجز يخضعان للتوفر.
 - القسيمة صالحة لمدة 6 أشهر